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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
amely készült a 

VELENCEI -TÓ KÖRNYÉKI TÖBBCÉLÚ K ISTÉRSÉGI TÁRSULÁS 
2012. október 25-én 9:00 órakor 

a Gárdonyi Kistérségi Iroda Tárgyalótermében (Velence, Balatoni út 65.) 
megtartott soros üléséről 

 
       A Társulás Tanács tagjai részéről jelen vannak:      
         

Tóth István     Gárdony Város polgármestere 
Dr. Farsang Zoltán                             Kápolnásnyék Község polgármestere 
Wagner Péter   Nadap Község polgármestere 
Takács János   Pákozd Község polgármestere 
Füzesiné Kolonics Ilona        Zichyújfalu Község polgármestere 
Cserny Vilmos              Velence Város alpolgármestere 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi   Sukoró Község polgármestere  
 
 
A Társulás Tanács tagjai részéről nincsenek jelen: 
dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika  Pázmánd Község polgármestere 
Kurcz Mária   Vereb Község polgármestere 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak:  
Galambos Zsuzsanna   Gárdonyi Kistérségi Iroda irodavezető 
 
Meghívottak: 
Lsd. mellékelt jelenléti ív szerint 
 

         Jegyzőkönyvvezető: 
Nochtáné Sulyok Mariann                 Gárdonyi Kistérségi Iroda  

 
Tóth István köszönti az egybegyűlteket, megállapítja, hogy a tanács határozatképes.  Felkéri 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi, Sukoró Község polgármesterét hitelesítőnek, a Tanács 7 igen 
szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodással elfogadja a hitelesítő személyét.  
A napirendi pontokat a Tanács 7 igen és 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett 
határozathozatal nélkül elfogadta. 
 
Napirendek: 
 
1./ Tájékoztató a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás törvényi változásokból 
adódó feladatairól 
Előadó: Tóth István elnök 
Meghívott: Hajnalné dr. Szecsődi Zsuzsanna főosztályvezető 
 
2./ Tájékoztatás a VKTKT és a társult önkormányzatok között 2012. október 19 - ig történt 
befizetésekről 
Előadó: Tóth István elnök 
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3./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2012/2013-as tanév indításáról szóló beszámolójának 
elfogadására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 

 
4./ Javaslat a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Módszertani Szolgáltató Intézmény  
2012/2013-as tanév indításáról szóló beszámolójának elfogadására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
5./ Javaslat a Gárdonyi Kistérségi Iroda pénzügyi ügyintézői munkakörének betöltésére 
vonatkozóan  
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50 %-a 
 
6./ Javaslat az ún. kerékpárút projekt pénzügyi zárására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50 %-a 
 
7./Jelentés a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
Előadó: Galambos Zsuzsanna  irodavezető 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45%-a 
 
8./ Tájékoztató a két ülés között történtekről 
Előadó: Galambos Zsuzsanna  irodavezető 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45%-a 
 
9./ Egyebek    
 
 
1./ Napirendi pont 
Tájékoztató a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás törvényi változásokból 
adódó feladatairól 
 
Tóth István elnök: Szeretettel köszöntöm Hajnalné dr. Szecsődi Zsuzsannát a FMKH 
főosztályvezetőjét. 
 
Hajnalné dr. Szecsődi Zsuzsanna: 1996 óta a tó körüli települések tekintetében mindig volt 
valamilyen fajta együttműködés. A kistérség létrehozása csak ezt a szövetséget erősítette. Az 
új Ötv. a társulások tekintetében azt a kitételt tartalmazza, hogy 2013. január 01. napjától 
számított 6 hónapon belül felül kell vizsgálni a meglévő társulásokat és jogi személyiségű 
társulásokká kell őket alakítani. Országos szinten is az az álláspont, hogy nem kell 
megszüntetni a társulásokat és én ezt nem is javaslom. Hiszen sok olyan kötelezettség van, 
amely a társulás megszűnésével komoly felelősségi rendszert vonna maga után. Elsősorban a 
pályázatokra gondolok. Pl. BM pályázatban 10 éves fenntartási kötelezettséget vállalt a 
társulás az épületre. Az irányító hatóságoknak sem érdeke, hogy sok-sok jogutód lépjen be 
egy pályázat esetén az addigi egy helyett. A meglévő társulásokat pl. óvodatársulás, orvosi 
ügyelet is jogi személyiségű társulássá kell alakítani. Néhány feladat esetében pl. belső 
ellenőrzés a közös feladatellátás hatékonyabb és olcsóbb. Ezek után jogos kérdésként merül 
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fel, hogy szabad-e egy meglévő jogi személyiségű társulást megszűntetni, amelynek ráadásul 
kötelezettségei vannak. A jelenlegi tudásunk szerint a munkaszervezeteknek meg kellene 
szűnniük az év végén. Ugyanakkor az Áht.-ban olyan rendelkezések vannak, amely ezt 
lehetetlenné teszi. Pl. a munkaszervezet készíti elő az év végi beszámolót, elszámol az állami 
támogatással stb. Jelenleg nincsenek összhangban a jogszabályok. Hamarosan arra fog kijönni 
módszertani anyag, hogy 2013. július 01. nappal kell a munkaszervezeteknek megszűnniük. 
Végig kell gondolni, hogy esetleg új társulások létrehozása helyett a kistérségi társulás lásson 
el további feladatokat. Az új Ötv. értelmében a munkaszervezeti feladatokat eltérő 
megállapodás hiányában a székhely település polgármesteri hivatala látja majd el. Azt nem 
zárja ki a törvény, hogy más formában más feladatra a társulás önálló költségvetési szervet 
hozzon létre. Továbbra is fennáll, hogy közoktatási intézmény átszervezése csak szorgalmi 
időszakon kívül lehetséges. Ilyen tipikusan a fenntartóváltás, illetve a gazdálkodási forma 
változtatása. Ez fontos az óvodatársulások esetében.  Amennyiben a társulás megszűntetése 
mellett dönt a tanács, azt is végig kell gondolni, hogy az milyen fordulónappal történjen. 
Számba kell venni a feladatokat, kötelezettségeket, a lehetséges jogutódokat. Végig kell nézni 
az összes megállapodást, szerződést. A 2012. évi beszámolót a társulási tanácsnak kell 
elfogadni, az elnöknek aláírni. Érdemes a társulási megállapodást felülvizsgálni. A normatíva 
elszámolás majd 2013. évben válik időszerűvé, arról is rendelkezni kell, hogy a többlet kit 
illet meg, a hiányt kinek kell megfizetnie. 
 
Szaniszló Elemér: Civilekkel való kapcsolat hogyan alakul? 
 
Hajnalné dr. Szecsődi Zsuzsanna: 2012. január 01. napjától megszűnt a kistérség, mint 
területfejlesztési feladatokat ellátó szerv. Ettől kezdve a civilek bevonása egy megszűnt 
társulásba nem lehetséges. A járás közigazgatási egysége, ott a civileknek megint nem lehet 
beleszólási joga. A civilek bevonását a feladatok ellátásába az önkormányzatok működési 
szabályzatába kell beépíteni.  
 
Tóth István elnök: Köszönjük a tájékoztatót. Elnökségi ülésen az az irány körvonalazódott, 
hogy a társulás maradna, a munkaszervezetet szüntetjük meg. A zárszámadást természetesen 
meg kell csinálni. November 16-ig számba vesszük, hogy milyen ügyek vannak. Megnézzük a 
lehetőségeinket. A munkaszervezet fenntartására nincs fedezet. Belátjuk, hogy vannak olyan 
önkormányzati feladatok, amelyeket jobb társulási szinten ellátni.  
 
Hajnalné dr. Szecsődi Zsuzsanna: Az iskolák kapcsán egy új törvényjavaslatot terjesztettek 
be. Ez alapján 2012. november 15. napjáig kell nyilatkozni a 3000 fő feletti településeknek, 
hogy vállalják-e az intézmény működtetését. A munkaszervezet két úton tud megszűnni. 
Egyik az, hogy a jogutódja a társulás lesz. A másik út az, hogy hasonlóan a járásokhoz, azaz a 
KIK-hez ugyanúgy kérni fogják az oktatási és pénzügyi szakembereket, az eszközöket és a 
helyiséget. Be kellene olvasztani a munkaszervezetet a székhely település polgármesteri 
hivatalába és őket kellene felajánlani a KIK-hez. Nem kell végkielégítést fizetni, folyamatos 
lenne a munkaviszonyuk, lenne állásuk. Ingyenes használatba-vétel lesz, átvállalja a KIK a 
működési költségeket. 
 
Tóth István elnök: Nem tudtuk, hogy a KIK is úgy fog fennállni, mint a járás. Köszönjük, 
lényegesen előrébb vagyunk. Kérjük, hogy amennyiben további információid vannak, oszd 
meg velünk!  
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Hajnalné dr. Szecsődi Zsuzsanna: Az óvodatársulások esetében ebben a tanévben nem lehet 
kevesebb a normatív támogatás, mint amennyi a 8 hónapban van. Ezért a kiegészítő normatíva 
leigényelhető. Más lesz a költségvetési törvény felépítése, a többcélú kistérségi társulás 
közvetítő szerepe megszűnik. Szívesen adok a továbbiakban is tájékoztatást. 
 
Tóth István elnök: Köszönjük a tájékoztatást!  
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás törvényi változásokból adódó 
feladatiról szóló tájékoztatót és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett 
határozathozatal nélkül elfogadta. 
 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi Sukoró Község polgármestere: Ez az épület sokkal nagyobb 
értéket képvisel annál, hogy felajánljuk a KIK részére. 
 
Tóth István elnök: Lesz tankerület a járásban. Ők megkeresnek bennünket, hogy milyen 
ingatlant tudunk felajánlani.  Ha semmit sem tudunk felajánlani, lehet, hogy akkor 
Székesfehérváron lesz. Majd a megkereséskor dönthetünk. Jelentkezett bérlő is az épületre, 
aki bérleti díjat fizetne, lenne a társulásnak bevétele. 
 
Wagner Péter Nadap Község polgármestere: Velencén az okmányiroda helyiségei nem 
szabadultak fel? 
 
Cserny Vilmos Velence Város alpolgármestere: Nem tudom, hogy van-e üres helyiség. 
 
Tóth István elnök: Az elnökség azt javasolja, hogy az év végéig tartsuk fent az irodát ebben 
az épületben. A bezárása kb. havi 50.000,- forint megtakarítást eredményezne. Pákozdról 
helyettesítene egy hölgy, aki elsősorban a VEPSZ pénzügyeit intézi. A VEPSZ állja a teljes 
költségét a foglalkoztatásnak. Az év végi zárás során kiderül, hogy mennyi pénz felett 
rendelkezik a társulás. 
 
Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető: Jelenleg 3 millió forint a tartalék, amely nincs 
feladattal terhelve. Elkezdődött a MÁK által a 2011. évi normatív támogatások 
felülvizsgálata, remélhetően pozitív eredménnyel, illetve települési tartozás van mintegy 1,5 
millió forint. 
 
2./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a VKTKT és a társult önkormányzatok között 2012. október 19 - ig történt 
befizetésekről 
 
Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető: A kiosztott anyaghoz képest annyi változás 
történt, hogy Sukoró rendezte a tartozását. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VKTKT és a társult önkormányzatok között 2012. október 19-ig történt befizetésekről  
szóló tájékoztatót és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett határozathozatal 
nélkül elfogadta. 
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3./ Napirendi pont 
Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2012/2013-as tanév indításáról szóló beszámolójának 
elfogadására vonatkozóan 
 
Tóth István elnök: Az elnökség tárgyalta és elfogadásra javasolja. 
 
Füzesiné Kolonics Ilona az oktatási bizottság elnöke: Az oktatási bizottság elfogadásra 
javasolja. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2012/2013-as tanév indításáról szóló beszámolójának 
elfogadására vonatkozó előterjesztést és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 55/2012. (X.25.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a VKTKT által fenntartott Chernel 
István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú M űvészetoktatási 
Intézmény 2012/2013-as tanév indításáról szóló beszámolóját elfogadja. 
 
Felelős:    Tóth István elnök, Gárdony Város Polgármestere 
Határid ő: azonnal 
 
4./ Napirendi pont 
Javaslat a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Módszertani Szolgáltató Intézmény  
2012/2013-as tanév indításáról szóló beszámolójának elfogadására vonatkozóan 
 
Füzesiné Kolonics Ilona az oktatási bizottság elnöke: Az oktatási bizottság elfogadásra 
javasolja. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Módszertani Szolgáltató Intézmény 
2012/2013-as tanév indításáról szóló beszámolójának elfogadására vonatkozó 
előterjesztést és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 56/2012. (X.25.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a VKT KT által fenntartott Velencei-tó 
Környéki Egységes Pedagógiai Módszertani Szolgáltató Intézmény 2012/2013-as tanév 
indításáról szóló beszámolóját elfogadja. 
 
Felelős:  Tóth István  elnök 
Határid ő: azonnal 
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5./ Napirendi pont 
Javaslat a Gárdonyi Kistérségi Iroda pénzügyi ügyintézői munkakörének betöltésére 
vonatkozóan  
 
Tóth István elnök: Az igazgatónővel való egyeztetést követően tudlak benneteket 
tájékoztatni arról, hogy a  VEPSZ költségvetéséből fogjuk finanszírozni ezt a feladatot. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a  
Gárdonyi Kistérségi Iroda pénzügyi ügyintézői munkakörének betöltésére vonatkozó 
előterjesztést és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozza: 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 57/2012. (X.25.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy 2012. november 01-től 2012. 12.31-ig  
a Gárdonyi Kistérségi Iroda pénzügyi ügyintézői feladatait heti 8 órában a pákozdi 
polgármesteri hivatal pénzügyi ügyintézője a heti 40 órás munkaidejének terhére látja 
el. 
A feladatellátás ellentételezésére a pákozdi Polgármesteri Hivatalt havi bruttó 50.000.- 
Ft ( 36.000 .- bér + 15.720.- járulék + 4.280.- munkába járás ) illeti meg. 
Fenti összeget a VKTKT az általa fenntartott VEPSZ költségvetésének terhére 
biztosítja. 
 
Felelős:    Tóth István  elnök 

Szatmáriné Mályi Nóra igazgató 
Galambos Zsuzsanna irodavezető 

Határid ő: 2012.11.01.  
 
6./ Napirendi pont 
Javaslat az ún. kerékpárút projekt pénzügyi zárására vonatkozóan 
 
Tóth István elnök: Az elnökségi ülésen Velence Város polgármestere kijelentette, hogy 
nemmel szavaznak. Kérte a másik két partnert, hogy szülessen valamilyen kompromisszumos 
megoldás. 
 
Takács János Pákozd Község polgármestere: Minden településnek jelentős többletköltsége 
volt a projekt megvalósítása kapcsán. Minden településnek magának kell ezt fedeznie, nem 
lehet másra áthárítani. Volt egy egyeztetés polgármesteri és jegyzői szinten. Ott abban 
maradtunk, hogy mindenki vállalja a saját többletköltségét. Ennek ellenére megint felmerült 
egy igény Velence részéről. A kerékpárút végleges lezárása csak akkor történhet meg, ha ez a 
pénzügyi lezárás is megtörténik. Pákozd ebből a pénzből tudja a társulás fele fennálló 
tartozását rendezni.  
 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi Sukoró Község polgármestere: A 3 település együtt valósította 
meg a beruházást. A többletköltségek felmerülésében senki sem hibás. Az egyeztetés 
véleményem szerint sikeres volt, megegyezéssel váltunk el. Sajnálom, hogy nincs itt az Ági, 
hogy erre nem tud reagálni. Nem függ össze a 3 település közti elszámolással ez a pénzügyi 
lezárás. 
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Cserny Vilmos Velence Város alpolgármestere: Polgármester Asszony engem úgy 
tájékoztatott, hogy Takács János elismerte a tartozást. 
Tóth István elnök: A János az elnökségin nem szólt semmit. 
 
Takács János Pákozd Község polgármestere: Nem tartom célszerűnek a személyes 
egyeztetéseket, a közös egyeztetés célszerűbb. Semmiféle kötelezettséget nem vállaltam az 
elnökségi ülésen. 
 
Tóth István elnök: Az elnökségi ülésen az hangzott el Polgármester Asszony részéről, hogy 
volt egy kétoldalú egyeztetés Pákozddal, ott született egy megállapodás, volt egy kétoldalú 
egyeztetés Sukoróval, ott is született egy megegyezés, de amikor ezt hivatalossá kellett volna 
tenni, addigra Sukoró és Pákozd meggondolta magát. 
 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi Sukoró Község polgármestere: A kétoldalú egyeztetésen 
kaptunk egy táblázatot, amelyben kimutatták Velence többletköltségeit. Én onnan úgy 
mentem el, hogy átnézzük és reagálunk rá. A közös tárgyaláson először a per merült fel. 
Aztán úgy váltunk el egymástól, hogy intézzük el barátilag és Velence eltekint az igényétől. 
 
Takács János Pákozd Község polgármestere: Ez az elszámolás nem függ össze a 3 
település vitájával. Ez az a pénz, amelyet ÁFA kompenzáció illetve a záró kifizetési 
kérelemben igényeltek szerint  a kistérséghez utalt a közreműködő szervezet. Ez különböző 
arányban illeti meg a konzorciumi partnereket. Ezek visszautalásáról van szó. Polgármester 
Asszony nem ezt a visszautalást kifogásolja, hanem a többletköltségek megosztásán van a 
vita.  
 
Cserny Vilmos Velence Város alpolgármestere: Testületi szinten - amikor téma volt - 
tudtunk a többletköltségekről. Velence végig fenntartotta a követeléseit, s ezt minden 
alkalommal jelezte is az érintettek felé. 
 
Tóth István elnök: Sajnos minden nagy pályázatnál vannak olyan többletköltségek, amelyek 
előre nem láthatóak. A társulásnak az az érdeke, hogy lezáruljon ez a projekt. 
 
Takács János Pákozd Község polgármestere: Ezek a többletköltségek az adott településen 
jelentkező többletköltségek. Nem arról van szó, hogy más település többletköltségét kellene 
átvállalni. Ez Velencén merült fel.  
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta 
az ún. kerékpárút projekt pénzügyi zárására vonatkozó előterjesztést és 6 igen, 0 nem 
szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 58/2012. (X.25.) sz. határozata 

 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Tanácsa döntött arról, hogy a 
KDOP-2.1.1/C-2008-0016 azonosító számú, ún. kerékpárút projekt VKTKT - ra 
vonatkozó kiadásokról szóló elszámolást az alábbi  tartalommal elfogadja: 
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I. Bevétel   

15/1 kifizetési kérelem  8.604.900.- 

15/2 kifizetési kérelem ( ÁFA-kompenzáció)    447.634.- 

Mindösszesen:     9.052.533.- 

                   II. Kiadás  

Záró rendezvény költsége  150.998.- 

               III. Egyenleg   8.901.535.- 

 

A Tanács felkéri az irodavezetőt, hogy a projektben résztvevő önkormányzatok részére 
a projektben való részesedésük arányában (Pákozd 85 %: 7.566.305-; Sukoró 9 %: 
801.138.-; Velence 6 % : 534.092-)  a fenti összeget 2012. november 15-ig utalja át! 
A Tanács felkéri Velence Város Polgármesterét, hogy 2012. november 15-ig utalja át a 
VKTKT  11736082-15592176 számú számlájára  a kerékpárút-projekthez kötődő 
tartozásait ( 148.125.-  Pillars Kft felé tartozás; 79.480.- a Gárdonyi Kistérségi iroda felé 
tartozás a 151/2011. (X.28.) sz. határozat szerint)! 
A Tanács felkéri az irodavezetőt, hogy gondoskodjon a projekt alszámlájának 2012. 
december 31-ig való megszüntetéséről! 
A Tanács 2011. december 31-i határidővel a projektet aktiválta, majd ezt 12/2012 (III.1.) 
sz. határozatával átadta az érintett önkormányzatoknak, így a VKTKT jelen elszámolás 
elfogadásával a projektet pénzügyileg és szakmailag lezártnak tekinti. 
A fenntartási időszakban a pénzügyi dokumentáció a konzorciumban résztvevő 
tagoknál, a projekt dokumentáció a VKTKT - nál kerül elhelyezésre.  
 

 Felelős:  Tóth István  elnök 
              Galambos Zsuzsanna irodavezető 
 Határidő: szöveg szerint 
 
 
7./ Napirendi pont 
Jelentés a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megismerte a 
lejárt idej ű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatást és 7 igen, 0 nem szavazattal 
0 tartózkodás mellett határozathozatal nélkül elfogadta azt. 
 
8./ Napirendi pont 
Tájékoztató a két ülés között történtekről 
 
Tóth István elnök: Az elnökséggel abban egyeztünk meg, hogy az október végi ülésre több 
alternatívát dolgozunk ki, hogy hogyan lesz a zárás.  
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megismerte a 
két ülés között történtekről szóló tájékoztatást és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás 
mellett határozathozatal nélkül elfogadta azt. 



 9 

 

10./ Napirendi pont 
Egyebek 
 
Tóth István elnök: Biztosan hallottatok arról a kormányzati szándékról, hogy az állam 
átvállalja az önkormányzatok adósságainak egy részét. Valószínűleg igazságos megoldás nem 
létezik. Az adósságállomány nem az elmúlt 2 évben keletkezett. Az önkormányzatok hitelt 
voltak kénytelenek felvenni pályázati önerőhöz, sok helyen pedig működéshez. Valutában 
adósodtak el az önkormányzatok, mert akkor jobb feltételekkel kínálták.  
 
 Köszönöm mindenkinek a megjelenést és az érdemi munkát! 

 
 
 

k.m.f. 
 
 

 Tóth István     Galambos Zsuzsanna 
   Elnök      Irodavezető 
 
 
 
Jegyzőkönyvet készítette: Nochtáné Sulyok Mariann 
 
 
 
 
Jegyzőkönyvet hitelesítette:   Mészárosné Hegyi Gyöngyi 
              Sukoró Község polgármestere 
 


